
Notulen overleg Beheergroep 08-05-24 
 
Datum:  08-05-2024 
Voorzitter: Linda Commandeur 
Notulist: Bianca Jansen 
Aanwezig: Sandra Oude Engberink, Eef Weenink, Edmé Wernars, Karolien Dekkers,  

Arjan van Faassen, Miriam Beute, Ton Koenderink, Jacco Postma, Fatima el Hiloui, 
Peter van de Vondervoort, Klaas Zwaan 

Afwezig: Alphons Siemerink, Ellen Waarle 
 
 
Opening en Mededelingen 
 

- Daan van Haarlem neemt de rol over van Karolien. Hij zal de volgende keer aanwezig zijn.   
 

- De aanvraag voor het plan van 110 units is ingetrokken. Maar er blijft een maatschappelijke 
bestemming op zitten, dus in de toekomst kan hij nieuwe aanvragen indienen.  

 
- Het magazine van de DCR is uitgekomen. Daar staat een interview in met Marieke waarin zij 

het COA ook positief benoemd. Het is een mooi stuk. Het COA heeft het magazine niet, maar 
dat is inmiddels opgevraagd.   

 
- Het bestand Monitoring informatie veiligheid en leefbaarheid wordt samen met de agenda 

altijd naar iedereen gestuurd, maar het gevoel heerst dat het COA de enige is die dit bestand 
altijd invult. Er hoeft in het bestand alleen iets ingevuld te worden als er iets te melden valt. 
Dat geldt voor iedereen.   

 
- Wanneer er bij het Natuurbad verdachte auto’s worden gesignaleerd, dit (incl. kenteken) 

altijd doorgegeven aan de wijkagent. De vraag is of het van belang is voor de opvanglocatie 
en of het besproken moet worden tijdens de beheergroep. Het COA vindt dit wel interessant 
om te weten. Momenteel is het rustig op de parkeerplaats. Het is nu voornamelijk zwerfafval.     

 
Vaststellen agenda en notulen 10-04-2024 
 

- In de notulen staat dat het COA aangeeft dat er weinig te doen is in de omgeving en ze zelf 
overal achteraan moeten, echter was dit toch al bekend voordat de opvang er kwam? Wat 
had het COA dan verwacht? Het gaat erom dat het niet alleen vanuit het COA komt, maar dat 
uitnodigingen van buitenaf ook altijd welkom zijn, het COA wil daar graag aan meedoen.  

- Er is contact gelegd met de dorpsverbinder van Rekken. Zij is bezig met contacten leggen voor 
het COA, zodat er afspraken gemaakt kunnen worden en gekeken worden naar wat er samen 
gedaan kan worden. Ook is de voorlopige activiteitenplanning doorgestuurd.  

- Er is voor de jongeren in de verdere omgeving genoeg te doen (Eibergen, Borculo). De 
gemeente heeft contact met de organisatie Jimmy’s, maar zij moeten veel plaatsen bedienen 
in de gemeente. Maar het gaat vooral ook om de verbinding te zoeken in Rekken zelf.  
➔ Agendapunt voor bestuurlijk overleg. Subsidies gaan vaak wel naar de juiste instanties, 

maar ze moeten elkaar ook weten te vinden. Wellicht zit er meer invloed in het 
bestuurlijk overleg?  

 
- Agenda wordt vastgesteld.  

 
 
 



Frequentie overleggen en onafhankelijke voorzitter 
 

- Linda heeft het goed opgepakt. Ze heeft zich goed ingelezen en was goed voorbereid. In het 
begin was het zoekende naar hoeveel tijd aan welke onderwerpen gegeven moest worden. 
Het is ook een groeiproces, maar het gaat goed. Iedereen is tevreden.  
Linda gaf zelf aan het ook spannend en pittig te vinden in het begin. Maar het belangrijk dat 
zaken uitgesproken worden. Nu vindt ze het heel leuk. Wat we samen doen, doet ertoe.  
Er is unaniem gestemd dat Linda mag blijven als voorzitter.  

 
- Het voorstel is om het overleg 1x per 2 maanden te doen. Daar komen ook wat tegen 

argumenten voor. Het is belangrijk dat de vinger aan de pols gehouden wordt. De 
zomervakantie komt eraan, het Natuurbad gaat open. Vele facetten die het maken dat we de 
lijntjes kort houden. Ook bij veranderingen in het land/omgeving moeten de lijntjes kort zijn.  
In de BO staat dat na het 1e kwartaal de frequentie omlaag gaat, tenzij… het gaat nu goed, 
dus er wordt afgeschaald naar 1x per 2 maanden.  
Indien nodig kan er altijd een extra overleg ingelast worden. En als de evaluatie dichterbij 
komt, dan wordt er besproken om het overleg evt. weer op te schalen.  
Dus het eerstvolgende overleg is 3 juli 2024. Augustus stond al niet ingepland vanwege de 
vakantie, dus daarna is het overleg in september. Dan wordt bekeken hoe verder.  

 
Protocol bij incidenten buiten de opvanglocatie 
 

- Karolien heeft een opzet gemaakt voor het protocol.  
 

- De buurt wil graag weten wanneer er iets aan de hand is. Maar mag dat wel? Het is lastig om 
erachter te komen hoe dat dan gedeeld moet worden. Dit speelt ook al jaren met o.a. 
Trajectum en Tactus. Het is belangrijk vroegtijdig ‘verhalen’ uit de wereld te helpen.  

 
- De afspraak tussen Trajectum en het COA wordt nu dat bij onrust/bijzonderheden, de 

beveiliging van beide kanten contact met elkaar hebben. Dat is het kortste lijntje. En altijd 
tijdig 112 bellen, want de aanrijtijd naar Rekken is 20 minuten. Trajectum pakt dit verder op.  

 
- Bij een heftig incident moet het COA de burgermeester altijd inlichten. En de burgermeester 

pakt het dan weer verder op.  
 

- Als er een ‘verhaal’ de buurt rondgaat en er ontstaan vragen, dan kunnen omwonende altijd 
per mail/whatsapp contact leggen met COA, om gerust gesteld te worden.   

 
- Het protocol wordt visueel (stroomschema’s) gemaakt en kan dan evt. gedeeld worden met 

nieuwsbrief.   
 

- Politie kan de terugkoppeling binnen 48 uur niet garanderen (in het weekend). Bij COA gaat 
dat wel lukken, daar is altijd bezetting, ook in het weekend.  

 
- Vodafone is bezig geweest rondom de opvanglocatie. Alles moet nu nog geactiveerd worden, 

medio mei zal naar alle waarschijnlijkheid alles afgehandeld zijn. Dan hebben alle telefoons 
met Vodafone goed bereik. En alle COA telefoons hebben Vodafone.   

 
 
 
 
 



Hoe gaat het – monitoring veiligheid en leefbaarheid 
 
Doelgroep 

• Momenteel 44 jongeren. Er zijn 3 jongeren 18 jaar, waarvan er inmiddels 2 uitgestroomd zijn. 
Eén jongere van 18 jaar is nog bezig i.v.m. onduidelijkheid over zijn leeftijd.  

 
Klachten 

• Sinds het laatste overleg van de beheergroep zijn er geen klachten binnengekomen.  
Intern is het ook rustig, er zijn weinig incidenten (alleen enkele kleine ruzies tussen jongeren).  
 
Bereikbaarheid 

• Vodafone is bezig met afrondende werkzaamheden. Media mei zou alles klaar moeten zijn en 
de bereikbaarheid goed moeten zijn.  

 
Activiteiten 

• Tijdens het overleg zaten de jongeren middenin de meivakantie. Er zijn veel activiteiten 
georganiseerd van bingo, filmavond, sporten, schilderen tot JumpingXL. Een aantal jongeren 
hebben nog thee gedronken in het muziekcentrum op Koningsdag. En Nationale Molendag 
staat ook op het programma.  

 

• People4People heeft op 30 april ook een dag georganiseerd voor de jongeren van het COA 
Rekken en Haaksbergen. Er waren ook een aantal jongens en meiden uit Rekken aanwezig die 
fanatiek meededen. Het was een mooi en geslaagde dag. 

 

• Trajectum is intern in gesprek over mogelijkheden voor activiteiten. Misschien samenwerking 
met het COA? 

 

• Tactus geeft aan weinig met COA van doen te hebben, zoals verwacht. De afstand is toch iets 
verder van het COA. Cliënten blijven op het terrein en het terrein is groot genoeg. Tactus sluit 
niet uit dat er best een voetbaltoernooi b.v. georganiseerd zou kunnen worden, in het kader 
van inburgering. Intern zijn ze ook bezig om te kijken of ze iets in Rekken kunnen doen.  

 
Zwembaden 
 

• Er is een afspraak geweest met zwembad De Wilder in Haaksbergen om regels te bespreken 
en duidelijkheid te scheppen. Jongeren hebben nog steeds zwemles en mogen pas zelfstandig 
naar een zwembad als ze in het bezit zijn van een zwemdiploma. Er worden ook 
voorlichtingen gegeven.  

 

• Afspraak met Het Spilbroek en Het Vinkennest is ook ingepland.  
 

• Met het Natuurbad staat ook een 2 afspraak gepland.  
 
School 
 

• ISK gaat verhuizen naar een andere locatie. De locatie is wel bekend, maar kan nog niet 
gedeeld worden. Eerst moet de bewonersbrief eruit gestuurd worden. 

  
 
 
 


